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Official/Government Visas

Any person going to the United States on official government business must obtain an official (A or G) visa before traveling.  Official travel includes anyone assigned to a Gabonese mission in Washington, DC or New York, as well as any travel by persons representing the government on a temporary mission to the U.S. paid for by the Government of Gabon.  Gabonese citizens hired to work directly for certain international organizations in the United States are also eligible for G visas.

All A and G visas must be processed through the Gabonese Ministry of Foreign Affairs.  Applicants may not apply directly at the Embassy, but should be prepared to bring the following documents to the Ministry of Foreign Affairs:

· A Gabonese diplomatic or official passport valid for at least six months from the date of application.

· A completed and signed application form DS-156 and one recent (37mm X 37mm) full-face photograph.

· An "Ordre de Mission" from the Government ministry or agency paying for the trip.

· Documentation from the agency or organization in the United States describing the program or event to be attended (when appropriate).

· The Ministry of Foreign Affairs will prepare a Diplomatic Note in support of the application and will convey all official visa applications directly to the Embassy.  Applications delivered on Monday mornings will be available for pick-up no later than the following Wednesday morning.  Applications delivered on Wednesday mornings will be available the same afternoon at 4 p.m.

· No fees are charged for official visas.

· Applicants should make sure to complete every question on the DS-156 application and sign the form.  Incomplete applications can not be processed and will be returned.

· The Embassy may request to interview individual applicants on a case-by-case basis.

Toute personne se rendant aux Etats-Unis en mission officielle doit obtenir un visa officiel (A ou G) avant de voyager.  Toute personne en poste à la mission gabonaise à Washington, D.C. or New-York ainsi que toute personne représentant le Gouvernement gabonais en mission temporaire aux Etats-Unis prise en charge par le Gouvernement gabonais font partie de ces Officiels.  Les Gabonais accrédités auprès des certains organisations internationales aux Etats-Unis sont également éligibles pour les visas de type G.

Les demandeurs de ces types de visas sont priés de bien vouloir se rapprocher du Ministère des Affaires étrangères, et non de l'Ambassade des Etats-Unis, et devraient préparer les documents suivants à soumettre au Ministère:

· Un passeport gabonais diplomatique ou de service valable au moins six mois à la date de la demande.

· Une demande de visa (DS-156) dûment complétée et signée ainsi qu'une photo récente de 37mm x 37mm, montrant le visage en entier.

· Un "Ordre de Mission" émanant du ministère concerne ou de l'agence prenant en charge les frais de transport et de séjour.

· Une documentation de l'agence ou de l'organisation aux Etats-Unis décrivant le programme ou l'événement (si le cas s'applique a vous).

· Le Ministère des Affaires étrangères préparera une note verbale qu'il joindra au dossier et enverra directement a l'Ambassade.  Toutes les demandes de visa déposée le lundi matin seront prêtes pas plus tarde que le mercredi matin suivant.  Les demandes déposée le mercredi matin seront prêtes pas plus tarde que le vendredi matin suivant.

· Les visas officiels ne sont pas payants.

· Les demandeurs doivent s'assurer d'avoir répondu à toutes les questions sur le formulaire DS-156 et le signer.  Les formulaires incomplets ne seront pas être pris en compte et seront retournés.

· L'Ambassade se réserve le droit d'interviewer les demandeurs individuels sur la base du cas par cas.
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